

Fællesbestyrelsesmøde

Tirsdag d. 29. 03. 2022 kl. 18.30 til 21.00

Afbud: _____ Lone. _____

1. Godkendelse af dagsorden.
Godkendelse af referat samt underskrift
2. Orientering:
Formand
Hellevad Børneunivers, SKS, AJ
Nyt fra personalet, GH, LC
3. Valg. Alle
Hvor langt er vi
Overvejelser om vi skal have en repræsentant for lokalsamfundet med i bestyrelsen
4. Økonomi. SKS
5. Årsberetning. Alle
6. Principper. AJ
7. Status på SFO. LS
8. Årshjul
Fast punkt. Har vi tilføjelser. Bilag vedlagt

Evt.:

Ad 1. Dagsorden godkendt og referatet er underskrevet

Ad 2. LS: Hellevad i Udvikling – vi har snakket om udvidelse af parkeringsplads og vi vil prioritere den del hvor tennisbanen ligger. Vivi supplerer med, at jagtforeningen vil hjælpe med at tage tennisbanen ned.

Dialogmøde med kommunens skoler og udvalget – spændende møde, hvor det opleves at skoleerne blev hørt. Der var en del snak om mellemformer. Flemming Underbjerg-Bossen og Søren Skov har lappet et stort hul på parkeringspladsen og det har hjulpet gevaldigt.

SKS: Vi har sammen med HIF søgt midler til at få lavet gulvet i gymnastiksalen, samt en Soundbox.

Aabenraa kommunen har et stort ønske om at vi alle arbejder bæredygtig, og det skal vi have mere fokus på.

Skiltning til Universet – vi har arbejdet en del med at få skiltet noget bedre til Børneuniverset, og de er på vej.

Multibanen – Maxplay har opgaven og har lavet de endelige tegninger. Der er søgt Børn og fritid om en del af finansieringen, og de venter på svar, inden udførelsen kan sættes i gang.

AJ: Vi har haft møde i ”Gruppen for udvidelse af børnehaven”. Første skitse fremlægges. Jeg har været på Kommunale Ejendomme og fortalt om vores udvidelses ønsker, og vi skal have første møde med forskellige repræsentanter for Kommunale ejendomme.

GH: Jeg har ”overtaget” elevrådet og vi har haft første møde. De har mange gode ideer og tanker. Der er fokus på indeklimaet på landsplan og det kommer elevrådet også til at arbejde med.

Lærerne har besluttet at arbejde med mindfulness på mellemtrinnet og vi er lige så småt gået i gang. Vi overvejer at udvide gårdvakterne til 2 stk. pr. frikvarter.

LC: Vi har tilmeldt børnehaven ”Børns Vilkår”s børnepanel. Det er de kommende skolebørn der skal udfylde.

Vi har startet venskabsordningen og det går rigtig godt.

Ad 3. Vi sætter valget i gang i morgen.
Om vi skal have en repræsentant for lokalsamfundet med i bestyrelsen, overvejer vi lidt.

Ad 4. Vi har et overforbrug på 0,3 % pt og det er fint

Ad 5. LS opridser regler for årsberetningen. Lene beder alle om at komme med input senest 1. maj og sende til hende, og så samler Lene det til en årsberetning. Den fremlægges til skolefesten d. 19. maj, og sendes til alle i AULA og lægges på hjemmesiden

Ad. 6. Vi har ikke flere principper der skal revideres. Vi går i tænkeboks ift. om vi skal have lavet nye.

Ad.7. Vi er stadig hårdt ramt af sygdom i SFO

Ad. 8. Vi har en enkelt tilføjelse.

Evt.: Forældremøde i børnehaven? Vi holder forældremøde for kommende skolebørn i foråret. Forældremøde for de øvrige bliver efter sommerferien. Hvordan går det med forberedelsen til Kvalitetsfestival? Vi er godt i gang og kommer til at bidrage med noget fedt. Vi fremviser det i børnehaven efterfølgende.

Næste møde: _4. maj_____

Punkter til næste møde:

Catharina

Anna Fiers

Melanie Petersen Høckerup

Torben Ivers.

Lone Wille Holm

Andreas
Andreas Carlsen